

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde d. 22. okt. 2019 kl. 12:30

Mødedeltagere:		Fremmødt:	Ikke fremmødt:
Kim Rasmussen	Formand	X	
Susan Rasmusen	AB-medlem	X	
Kasandra Pedersen	AB-medlem	X	
Anette Langvad	Suppleant		X
Dan Levin	Driften	X	

1. Godkendelse af dagsorden

Bestyrelsen godkender dagsordenen, samt de nye punkter på dagsorden.

2. Godkendelse af referat

Bestyrelsen godkender referat fra sidste møde.

3. Valg af referent.

Kasandra J. Pedersen

4. Driftsgennemgang, status for igangsatte arbejder, kommende arbejder og øvrige meddelelser fra GB.

GB informerer bestyrelsen at opgangene på vestervej bliver i november forventes færdig januar Gavlen forventes færdig i uge 44

5. Opfølgning og status v/Dan

a. Inventarer til klubben/fælleslokale

Kasandra vil stå for at indhenter tilbud til inventar til beboerlokalet (border stole mm.)

6. Sager til behandling:

a. Vedr. Klubben

➤ Ideer til arrangementer - Julehygge i Klubben d. 30. nov.

Uge 46 vil bestyrelsen få hængt et opslag op (Kasandra)

➤ En skrivelse omkring regler for klubben skal laves.

Bestyrelsen formulerer et regelsæt for lån af beboerlokalet.
Kasandra tag sig af denne skrivelse.

➤ Der skal tages stillingen til evt. depositum for leje af klubben

Bestyrelsen har besluttet at beboerne i afd1, fremover kan låne beboerlokalet/Klubben, til private arrangementer, mod et depositum på 500kr.

➤ Der skal laves et registreringssystem for lån af beboerlokalet/klubben

Susan vil stå for registrering for lån af beboerlokalet samt administration af depositum og eftertjek af lokalet.

➤ Informere beboere i afdeling 1, omkring klubben på Facebook samt flyers

Kasandra vil stå for at informere beboerne omkring det kommende "julehygge" arrangement, samt de regler for beboerlokalet/klubben.

b. Punkter der stadig er i behandling

- **Bestyrelsen har drøftet og er enige om at søge om midler fra Grøn Front til et nye ventilationsystem (300 000 kr.)**
GB vil følge op på sagen. (Dan Levin)
- **GB skal kigge på besparelse med hensyn til belysning i kælder/opgange**
GB vil følge op på sagen. (Dan Levin)
- **Forslag til kommunen at båsene på den store p-plads (nede ved storskrald bliver optegnet**
GB undersøger sagen. (Dan Levin)
- **Træer skal fjernes (GB undersøger det med Kommunen)**
GB informerer at kommunen ikke vil fjerne de omtalte træerne, men de vil blive beskåret en gang om året.
- **Der skal tages stilling til om samtlige skilte skal udskiftes (fornyes)**
Bestyrelsen har i samarbejde med GB besluttet at udskiftet skiltet, der henviser til boligerne Nordre Ringvej 22-32, så det kan læse fra begge siden og at muligvis placeres højere oppe.

Bestyrelsen har valgt at ikke med udskiftningen af samtlige skilte på nuværende tidspunkt.

c. Nye punkter

- **Forbedre kommunikation og samarbejdet mellem GB og Afd 1.**
Bestyrelsen og GB er enige om, at god kommunikation er vigtigt for et godt samarbejde, derfor vil begge parter forsøge efter lever dette.
- **E-mail**
Dansk kabel e-mail (afd1@gb.dk) virker ikke - GB undersøger sagen. (Dan Levin)
- **Nøglebrik til skralde huset ved 39 (selvstændig lås)**
GB informerer at skralde huset ved vestervej 39, vil få en selvstændig lås. - Sagen er sat i værk. (Dan Levin)
- **Bo brandsikkert**
Bestyrelsen har modtaget et tilbud om at beboerne i afd 1. kan komme på et Bo brandsikkert kursus. Bestyrelsen vil gerne takke ja tak til tilbuddet. Men der skal undersøge hvor mange beboere i afd 1. der er interessant. Kasandra arbejder videre med sagen og kontakter Christina Kiil
- **Forbedringer ved beboerlokalet/klubben.**
Bestyrelsen ønsker at få nedlagt væggen mellem i de to rum i beboerlokalet/klubben
GB undersøger sagen. (Dan Levin)

- Næste afdelingsmøde vil blive afholdt i januar.
- Nye sortering muligheder - nedgravet - Joca.dk.
- Investering af nye branddøre.
- Kommende arrangementer